
Vragen voor het vragenuur van 13 september 2023 van 15.30 – 16.20 uur (Raadzaal)

I Vragen van de fractie van de Partij voor het Noorden over sluipverkeer Slauerhofflaan Haren 
(Leendert van der Laan)  
 
Recentelijk hebben we vernomen dat bewoners van de Slauerhofflaan in Haren bezorgd en boos zijn 
over de manier waarop een omleidingsroute is aangegeven vanwege werkzaamheden aan de 
Vondellaan. Deze situatie heeft geleid tot aanzienlijk meer verkeer in de Molenbuurt, wat tot 
ongemak en zorgen onder de bewoners heeft geleid. Graag wil onze fractie meer inzicht in deze 
kwestie en de betrokkenheid van de gemeente hierbij, ook omdat de omleiding nog een aantal dagen
gehandhaafd blijft. 

Daarom stellen we de volgende vragen:

1. Waarom heeft het College voor deze omleidingsroute gekozen, met de nu bekende gevolgen 
voor de Molenbuurt? 

2. Heeft er onderzoek plaatsgevonden naar mogelijke risico's, zoals verkeersveiligheid en 
geluidsoverlast, als gevolg van dit extra verkeer?

3. Zijn er plannen, gezien de meldingen van verkeersongevallen en de bezorgdheid over de 
veiligheid van kinderen en huisdieren in de buurt, om de verkeerssituatie te verbeteren en 
om eventuele maatregelen te nemen om de verkeersdruk in de Molenbuurt op korte termijn 
te verminderen.

II Vragen van de PVV-fractie over de derdelanders die meegekomen zijn met de Oekraïense 
vluchtelingen (Dennis Ram).
 
Het is de fractie opgevallen dat naast Oekraïeners, ook vluchtelingen uit Afrika worden opgevangen 
in de opvangboot in het Eemskanaal naast de Ruischerburg.  

1. Vallen deze categorie-vluchtelingen onder de derdelanders? Zijn de derdelanders nog op andere 
plekken opgevangen?

Als het studenten zijn dan is de herkomst te achterhalen en als mensen (geen Oekraïense 
staatsburgers) misbruik gemaakt hebben van de Oekraïne-route om Europa in te komen dan horen 
ze ook teruggestuurd te worden naar het land van herkomst. En nemen ze een plek in die bedoeld 
was voor een Oekraïense vluchteling.

2. Wij willen graag verduidelijking over de status van de derdelanders vragen en of het college bereid
is een signaal af te geven richting het Rijk over het laten terugkeren van deze groep naar het land van
herkomst. 

Bron: 
https://www.rtvnoord.nl/nieuws/1059929/burgemeester-schuiling-bezorgd-over-het-lot-van-
derdelanders-uit-oekraine



https://www.oogtv.nl/2023/09/derdelanders-mogen-in-opvang-blijven-tot-uitspraak-raad-van-state/


